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Bir sohbette; “büyükşehir belediyesi olmak Ordu ilimiz için avantajlı oldu mu?” sorusu tartışıldı.K
imi arkadaşlar avantajlı olmadı, kimileri ise avantajlı oldu dediler.
Meseleye derinlemesine ve yapılan işlere bakıldığında avantajlı olduğunu söyleyebilirim. Çünkü
ilçe belediyeleri gelirleri itibariyle büyük yatırımlar yapabilecek kapasiteye sahip değillerdi.
Dolayısıyla sorunlara uzun vadeli çözümler üretemediler. 
Bunu ilimizin üç büyük ilçesinde görmek mümkün.
Altınordu, Fatsa ve Ünye ilçelerinde büyük yatırımlar görüldüğü şekliyle büyükşehir belediyesi
tarafından organize edildi ve ediliyor.
İlçe belediyelerinin tamamında altyapı hizmetleri derme-çatma tedbirlerle ilerliyordu.
Bu derme-çatma tedbirleri yaşadık ve gördük.
Fatsa’nın en işlek ve en büyük caddesi  olan Reşadiye Caddesi büyükşehir belediyesinin bi-rinci
döneminde hizmet aldı. Kazıldı, tüm detaylarla birlikte kapatıldı. Yer altında olması gereken tüm
unsurlar yer altına indirildi.
Yine Fatsa’nın Sevgi Caddesi büyükşehir planlamasıyla hayat buldu. 
Bu iki cadde Fatsa’nın en büyük caddeleriydi. Ancak ilçe belediyesi bu büyük caddeleri kazıp
tüm altyapıyı bütün detaylarıyla birlikte kapatma planlaması yapamadı. 
Biliyorum ki; Altınordu ve Ünye ilçelerinde de ana arter caddelerinde büyükşehir belediyesi
hizmet üretti.
Ordu Su Ve Kanalizasyon (OSKİ) kurumu başlı başına hizmetin ta kendisi. Yaptığı planlamaları
uzun vadeli yapıyor, yapmalı.
Niye OSKİ’den örnek veriyoruz: çünkü bütçe olarak büyük paralara sahip. İhtiyaçlara binaen
bağımsız yatırım planlaması yapabiliyor. Yaptığı yatırımlarda uzun vadeli perspektif oluşmasını
önemsiyor. Su ihtiyaçlarını kuyudan çıkarmak yerine baraj alternatiflerine yönelebiliyor. Baraj
yapma gücüne sahip bir kurum olma özelliğine sahip olabiliyor. 
Fatsa’nın olası su sorunu için biliyoruz ki; baraj yapımı planlaması var. Bu planlamayı ilçe
belediyesi yapabilir mi? Barajın B’sini bile anamaz. Baraj planlaması “Şahsene Barajı” ismiyle
Bağlarca-Kabakdağ mahalleleri coğrafyasında olacak. Bu baraj Fatsa’nın çok uzun vadeli su
sorununu çözmek için yapılacak. 
Bu kısa örnekler Fatsa’ya ait. Diğer 18 ilçede de bu ve benzer işler planlanıyordur.
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Büyükşehir belediyesi özellikle üç büyük ilçenin işine yaramaktadır. 
Coğrafyamızın iç kısımlarında kalan ilçeler belki de şikayetçi olabilir. 
Fakat sahildeki üç büyük ilçe büyükşehir belediyesi yatırımlarıyla daha hızlı buluşuyor. 
Büyükşehirin tüm hizmet birimleri sahile daha ivedi ulaşıyor.  
Dolayısıyla büyükşehir belediyesi Ordu’nun sahilde kalan üç büyük ilçesi için velinimettir. 
Kıymetini bilelim.
Tabii ki iç kazalara yapılacak olan yatırımlarında aksatılmadan sürdürülmesi gerekir. Haksızlık
yapılmadan ihtiyaçları ve nüfus yoğunluklarına göre planlamalar yapılmalıdır. 
Ordu’nun büyükşehir olması hakkındaki tartışmalarda benim tahminim olmasında büyük
faydalar olmuştur ve olacaktır. 
Yeter ki düzgün yönetilsin... 
*
*
*
TARİFEYE ULAŞMAK İÇİN GELİR DÜZEYİ YÜKSELTİLMELİ

Cumhurbaşkanımız bir beslenme tarifi yaptı yer yerinden oynadı.Neydi tarife: “... ben her
akşam yatmadan önce bir kase manda yoğurdu, içine bir kaşık akasya balı, dört adet Medine
hurması ile yulaf ezmesi katıp karışım yapıyorum. Bu karışımı yiyip yatıyorum. Tavsiye ederim
...” dedi Muhalefet ayağa
kalktı.  Vay efendim
bu tarife ulaşabilen var mıymış?. 
Ekmek almak için ucuz ekmek sırasında saatlerce bekleyen vatandaşlar bu tarifi nasıl
alacaklarmış?
Sarayın tarifi milletin alım gücüne yetiyor muymuş?
Süt alamayan vatandaş manda yoğurdunu nasıl alacak mış?
Temel gıda maddelerini veya reçeli bile almak için geliri yetmeyen geniş kitleler nasıl kestane
balı alacaklar mış?
Ve buna benzer uzun bir şikayet listesi.
Yurdumun muhalefeti iki gündür bu beslenme tarifi için cumhurbaşkanımıza verip veriştiriyor.
Ancak; tarifi eleştirmek yerine eksik yaptıkları bi şey var.
Şunu söyleseler anlarız; “ey millet biz iktidara geldiğimizde alım gücünü yükselteceğiz ve her
birey bu beslenme tarifine ulaşabilecek gelire sahip olacak.” 
Bunun yerine ne yapıyorlar? 
Boş yere eleştiri.
Çıkın milletin önüne, bu tarife ulaşabilecek gelir düzeyini nasıl sağlayacağınızı anlatın.
Doğru mu?
İktidar tarafı da İmamoğlu’nun İngiltere büyükelçisi ile yediği balık üzerinden yaptığı eleştiriye
son versin. Bu politikalar kimseye oy getirmiyor. 
Görmüyormusunuz 6 muhalefet liderinin bir araya gelmesi bir beslenme tarifi kadar
kamuoyunun dikkatini çekmedi. Tartışılmadı, gündem oluşturmadı. 
Lütfen her iki taraf için bir nebze ciddiyet... 
BARIŞIN MİMARI TÜRKİYE OLUR
Rusya-Ukrayna barış görüşmelerinin İstanbul’da başlaması Türk dış politikasının başarısı

olarak değerlendirilmeli.  Dün başlayan görüşmeler umarım ateşkesle sonuçlanır. Türkiye’nin
görüşmelere ev sahipliği yapması bölge barışına da büyük katkılar sağlar.
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Barış içinde yaşaması gereken coğrafyamızda Türkiye’nin öncü rolü oynaması refaha,
kalkınmaya, güçlenmeye yol açacak.
Biz istiyoruz ki; barış olsun.
Türkiye sözü dinlenen ülke olsun. 
Arabulucu olsun, ülkeleri barıştırsın, özellikle Rusya-Ukrayna savaşının barışla sonuçlanması
adına ateşkes sağlanmasında aracı olsun.
Savaşın ne kadar acımasız olduğunu, ne kadar yakıcı ve yıkıcı olduğunu hep birlikte izliyoruz.
Korkunç tablolar ortaya çıkıyor. Bu yıkım nerede olursa olsun içimizi yakıyor.
Çocuklar, kadınlar, yaşlılar ölüyor. Milyonlarca insan mülteci durumuna düşüyor ve yurtlarını
terk ediyorlar. 
Bu zalim savaş dursun isteriz.
Dolmabahçe görüşmeleri inşallah barış için ilk adım olur.
Türkiye barışın kapısını aralamış olur.
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